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Styrelseprotokoll Borås Pistolskyttar 2024-11-05 

 

Närvarande: Allan Bergman (AB), Pingo H Olofsson (PHO), Christian Mohr (CM), Mauro Capolicchio 
(MC), Kristian Väliluoto (KV), Peter Taari (PT), Mikael Blohm (MB), Christian Ekström (CE) 

1. Mötet öppnade 
Mötet öppnas dagens ordförande AB sekreterare PHO samt justerare CM 
 

2. Godkännande av dagordning  
Lästes upp och godkändes. 
 

3. Förgående mötesprotokoll 
Lästes upp och godkändes. 
 

4. Punkter från föregående möte 
Besiktning genomförd banan 1 till 3 godkända. Bana 4 50m är vallen för låg här ska det köpas in mer 
flis och läggas på över. Bana 5 80 gevär för låg att skjut pistol, blir för dyrt att lägga på material på 
vallen då det inte går att komma ut med maskiner. Bygga om skjutstativet med kanalplats ska ses över. 
Godkännande väntas när 50 m banan är klar. AB och CM ansvara för dessa delar. 
 

5. Inkomna skrivelser/Genomgång av post 
Artikel från BT 241104 om skjutbana i Rydal gällande buller som grannarna upplever störande. 
Person som efter frågade om medlemskap i BPS AB ska kolla om det fortfarande är aktuellt då hon 
även är medlem i FOK.  
Svenska Dynamiska Sportskytteförbundet – IPSC Sverige utlyste extra styrelsemöte där nya 
funktionärer i styrelsen skulle väljas. IPSC hade oärliga personer i styrelsen. Martin Assarson 
representerade BPS vid detta möte. 
 

6. Ekonomiska rapport 
590 204 
 

7. Inlämnade ärenden. 
Inga inlämnade ärenden 
 

8. Att göra / Åtgärdslistan / Klara åtgärder 
Ordna banorna inför ombesiktningen. Inköpa flis ska Kim Christensen kolla över. CM ska kontakta LBC 
kontakt för arbete med vall. 
 

9. Nybörjarskyttet 
Under vinter ska dom som inte klarade kursen få hjälp om dom kommer ut på söndagsskyttet KV 
ansvara. 
 

10. Nya medlemsansökningar  
1 godkänd  
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11. Föreningsintyg 
5 godkända, 1 avslagen se bilaga 1 

12. Övriga frågor 
CE ska kolla med Snabbgross om vi kan handla där. AB ska kolla om vi kan skaffa ett bankkort kopplat 
mot ett konto med ett begränsat belopp när vi behöver handla för att slippa massa utlägg. 
 

13. Nästa Möte  
2024-12-03 
 

14. Mötet avslutas 
AB tackar samtliga närvarande  
 
 
Ordförande    Sekreterare.   
 
 
Justerare  


